
Foils for MDF
Пленки для МДФ



ABOUT US

Barelit was founded in 2007 in Istanbul, Turkey. It is a multi-disciplined import/export

company providing a comprehensive range of services to medium and large-sized

enterprises. Our core services include Factory Sourcing, Project management, Import

and Export, Freight Forwarding, Customs Brokerage and Solutions-Oriented Business

Consulting.

We are a multinational company having offices and warehouses in Turkey, Ukraine and

Azerbaijan. Therefore, we have possibility to deliver the products to these countries with

customs clearing already.

For the rest of countries with global network of partners we are able to get the results,

which you are looking for. We have in-depth knowledge and experience in a broad range

of product categories such as equipment, adhesive, prefabricated constructions,

furniture, construction materials, foils and many others.

At Barelit, we give you risk-free access to Turkish abundant sourcing opportunities. We

are focused on service, have the passion to succeed and the commitment to assist you

in your company’s growth.

Besides giving the services to our customers, we are representative of some leading

European and Turkish companies. We offer not only time-tested quality products, but

also technical advice and support, our experience and knowledge accumulated over

many years.
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О НАС

Компания Barelit была основана в 2007 году в г. Стамбул, Турция. Это

многопрофильная организация по импорту и экспорту, предоставляющая полный

спектр услуг для среднего и большого бизнеса. Нашими основными услугами

являются: снабжение заводов сырьем, импорт и экспорт, экспедирование грузов,

услуги таможенного брокера, развитие проектов и экспертный бизнес-консалтинг.

Мы мультинациональная компания, имеющая свои офисы и склады в Турции, на

Украине и в Азербайджане. Таким образом, у нас есть возможность поставлять

продукцию в эти страны уже растаможенными.

Наши глубокие знания и опыт работы с широким спектром товаров, таких как

станочное оборудование, промышленный клей, оконные и дверные аксессуары,

строительные материалы, сырье, пленки и многое др., открывают перед вами

многочисленные перспективы совместного сотрудничества.

Компания Barelit предлагает вам безопасное сотрудничество с представителями

турецкого рынка производства. Мы нацелены на эффективную поддержку наших

клиентов и помощь в росте потенциала вашей компании.

Помимо предоставления услуг нашим клиентам мы занимаемся

представительством некоторых европейских и турецких производителей. Мы

предлагаем не только проверенную временем качественную продукцию, но и

консультации по техническим вопросам, оперируя накопленными годами опытом и

знаниями.
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PVC/PP for MDF
PP foils are plastic films based on
polypropylene material. They are
distinguished by the following qualities:
environmental friendliness, high strength
upon impact and repeated bending, wear
resistance, and chemical resistance.

PP foils are resistant to direct sunlight and
temperature changes, and are easily
applied to wood, wood boards, glass, metal
and synthetic surfaces. They are easily bent
and corrugated, can envelop any profile
shape, and hide all surface irregularities
well.
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Highgloss Foils
Highgloss foils are widely used in hot
pressing. Withstands temperatures of
+250˚С. Produced in rolls with a cardboard-
paper core. The material has improved
mechanical properties, high heat resistance
and low shrinkage.



CONTACTS / КОНТАКТЫ 

Brandium Rezidans, R1 Blok, D:127 
Küçükbakkalköy Mahallesi, Dudullu Caddesi 
No:23-25A, 34750 Ataşehir İstanbul - Türkiye

+90 216 415 94 68

info@barelit.com
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